

Contact information

Organiser contact information

Phone	General: +33 687 02 57 57
E-mail	General: clubdessportslaplagne@wanadoo.fr , Entries: c.montillet@la-plagne.com , Accommodation: info@laplagneresart.com
Address	Club des Sports la Plagne, Benoit Jacqmin, 73210 La Plagne, Savoie

Officials

FIS Technical Delegate	Dominique Petit (FRA)
Chief of Race	Benoit Jacqmin

Event schedule

Event schedule (LOC times)

17.12.2021	Event	Location	Races
20:30	Team Captains' Meeting	stade de slalom	18 Dec - CIT Women's GS 18 Dec - CIT Men's GS
18.12.2021	Event	Location	Races
08:10	Public draw	stade de slalom	18 Dec - CIT Women's GS 18 Dec - CIT Men's GS
08:45	Inspection run 1		18 Dec - CIT Women's GS 18 Dec - CIT Men's GS
09:45	Start run 1		18 Dec - CIT Women's GS 18 Dec - CIT Men's GS

-PASS SANITAIRE OBLIGATOIRE : Vérification au retrait des dossards au pied du stade de slalom. Si le pass sanitaire n'est pas à jour il faudra un test de – de 24 heures

COMPULSORY HEALTH PASS : Verification when collecting bibs at the arrival of the slalom stadium. If the health pass is not up to date, a 24-hour test will be required

-le 17 décembre à 20h00 : encaissement des droits d'inscriptions avant le comité de course au stade de slalom
le 18 décembre à 8h10 : encaissement des droits d'inscriptions avant la distribution des dossards

December 17 at 8:00 p.m .: collection of registration fees before the race committee at the slalom stadium
December 18 at 8:10 am: collection of registration fees before the distribution of bibs

-Réunion des chefs d'équipe à la suite de la remise des prix au stade après la 1ère épreuve
Team captain meeting after Awards Ceremony at the stadium after the 1st test